26 April 2002

OPEN HOUSE/HOST DAY GIVEN SPECIAL MEANING

Given the new environment in which scientific research exists, the sustainability of an institute will increasingly depend upon its achievements and impact. This is one of the original intentions of the Open House/Host Country day as it allow AVRDC to publicize what we are doing and how our work will contribute to farmers and consumers in the tropics and Taiwan. We have achieved much in the past and we are proud to share our accomplishments to our host country which is one of our major supporters. We are also pleased to know that for 2003, the host country will increase their support to AVRDC. Through next week’s Open House activities, we will let them know that their investment at AVRDC is not only greatly appreciated, but more importantly well spent and has created real impact here in Taiwan as well as globally. The Open House Committee sincerely thanks everyone for the time and effort they have put in up to this point and with less than a week to go, hopes all AVRDC scientists and staff show those who cared to make the journey to Shanhua that we truly appreciate their support. Good luck to all those demonstrating and the many who are assisting them.
科學研究存在的目的是要提供大家一個新的環境，一個研究機構的永續發展則是奠基在其持續呈現的研究成果和影響上，這是本中心最初想要舉辦「地主國日」活動目的之一，其次，我們希望將亞蔬在做什麼，公諸於世讓大家了解，以及亞蔬的研究工作已給予熱帶地區以及台灣地區的農民和消費者所付出的貢獻良多。過去亞蔬的成就不計其數，因此我們能夠很驕傲地向地主國—也是亞蔬經費最主要的贊助者—中華民國，呈現我們的研究成果。近日欣聞在2003年地主國將增加對亞蔬的財務支援，因此藉著下星期舉辦「亞蔬地主國日」的機會，我們要讓地主國了解亞蔬不僅感謝其對亞蔬的經費投資，更重要的是亞蔬的研究成果不僅實質上影響台灣地區也影響全球。「地主國日」的承辦人員謝謝所有同仁所投注的時間和精力，在剩下不到一星期的準備時間裏，希望全體員工們努力地讓來訪的貴賓們感受我們的誠意，願「地主國日」活動成功順利！

- Source: The Open House Committee
Participation of the Open House Day 
Thursday, 2 May 2002
As you all know, our first “Open House Day” will take place on Thursday, 2 May 2002, at which we are expecting a large group of visitors as our guests. Many staff are expected to undertake specific tasks and involve in the programs. Research staff are encouraged to attend the opening section scheduled at 0930–1045 hours at the Auditorium of Chandler’s Hall. You will have an opportunity to interact with our guests. Work is going on as usual with other staff. Lunch for our guests and assigned staff will be at the Cafeteria, starting 12:00 noon. For those staff who are not assigned and would like to take their lunch, a lunch packed free of charge for taking away will be available at 1100–1130 hours.

眾所周知所有工作人員為5月2日（星期四）即將舉辦的「亞蔬地主國日」活動，辛苦地忙碌很久了，我們已邀請很多貴賓及媒體朋友來訪，歡迎所有的研究人員在當天早上9點30分至10點45分，到行政大樓三樓禮堂參加開幕儀式並與來賓交換意見，人員出勤及日常工作仍照常。來賓及指派的工作人員12點開始在餐廳用餐，是日同仁可自11點至11點30分之間至餐廳領取免費外帶餐盒！

- Source: Dr. Jürgen Friedrichsen/Acting Director of Administration
no parking allowed at main gate on Thursday, 2 may

Please park your car at the parking lot beside the side door on Thursday, 2 May. The parking area in front of the main gate will be reserved for our guest of the Open House Day. We appreciate your cooperation.

5月2日（星期四）所有車輛請停放在側門停車場，大門停車場將預留給來參加「亞蔬地主國日」活動的來賓使用。謝謝合作！
- Source: Mr. J.H. Chen/TSO
one shuttle bus available on Thursday, 2 May
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There is only one shuttle bus available from Tainan to AVRDC on Thursday, 2 May due to the AVRDC Open House Day. We apologize for any inconvenience it may cause.

5月2日（星期四）因舉辦「亞蔬地主國日」活動，只有一輛交通車往返中心及台南之間，造成不便敬請見諒。

- Source: Mr. J.H. Chen/TSO

WELCOME

Dr. Thomas Engelhardt, Director of GTZ Office in Phnom Penh, Cambodia, has accepted the invitation to attend our Open House Day. He will visit the Center from 30 April to 3 May. It is a good opportunity for him to meet with our scientists, to see our facilities, and to learn more about our ongoing work for any potential collaboration in the future.

- Source: Dr. Jürgen Friedrichsen/Deputy Director General
Six trainees arrived at the Center on 17 April 2002 for 6 weeks of training. Dr. Lowell Black is the coordinator of this training course.

	Name
	Country
	Topic
	Ext. (Office/Dormitory)/
Email Address

	Ms. Le Thi Thuy


	Vietnam
	Hot-wet season tomato production

technologies
	412/868

thuy@netra.avrdc.org.tw

	Mr. Nguyen Duy Hung
	Vietnam
	Integrated pest management (IPM)

for production of safe leafy vegetables
	412/867

hungvrq@netra.avrdc.org.tw

	Mr. Mao Sarith
	Cambodia
	Hot-wet season tomato production

technologies
	412/866

sarith@netra.avrdc.org.tw

	Mr. Ngi Samnang
	Cambodia
	Integrated pest management (IPM)

for production of safe leafy vegetables
	412/866

samnang@netra.avrdc.org.tw

	Mr. Phanpradith Phandara
	Laos
	Hot-wet season tomato production

technologies
	412/867

pradith@netra.avrdc.org.tw

	Mrs. Keo Oudone Philangam
	Laos
	Integrated pest management (IPM)

for production of safe leafy vegetables
	412/868

oudone@netra.avrdc.org.tw


- Source: Rose Chan/Program III

This date in history:

1994 South Africa holds first multiracial elections: More than 22 million South Africans turn out to cast ballots in the Country’s first multiracial parliamentary elections. An overwhelming majority chose anti-apartheid leader Nelson Mandela to head a new coalition government that included his African National Congress Party, former President F.W. de Klerk’s National Party, and Zulu leader Mangosuthu Buthelezi's Inkatha Freedom Party. On May 4, Mandela was inaugurated as president, becoming South Africa's first black head of state.
And also, on a less positive note—Nuclear Disaster at Chernobyl: On April 26, 1986, the world’s worst nuclear power plant accident occurs at the Chernobyl nuclear power station in the Soviet Union. Thirty-two people died and dozens more suffered radiation burns in the opening days of the crisis, but only after Swedish authorities reported the fallout did Soviet authorities reluctantly admit that an accident had occurred.
- Source: CTO
Reschedule of april football tournament and recreation time

Due to the upcoming Open House, the April event (football) will be moved to the second week of May. The first game will be held on Monday, 6 May at lunch time between Program I and II, and the second match will be between Program III and Administration on Wednesday lunch time, 8 May. The final match and consolation will be held during the Recreation Time on 8 May at 3:00 pm. Also, while all three programs have players, Administration still needs to find 7 people to suit up for the match on 8 May. The Recreation and Social Committee apologizes for the inconvenience this has caused to any of the players and fans. Thank you and look forward to seeing everyone at the AVRDC’s version of the World Cup championship on 8 May. 

因舉辦「亞蔬地主國日」活動，四月份的運動時間延後至5月8日下午3點，原訂之足球對抗賽亦延至五月第二個禮拜較量！首先登場的是第一處及第二處對抗賽，時間是5月6日中午，球場設在實驗室後面的草地，每場比賽預計進行30分鐘，5月8日（星期三）中午則是由第三處出戰行政隊，決賽及三、四名爭奪賽將在5月8日下午的運動時間舉行。截至目前為止，行政隊還差7個人才能「成軍」，希望踴躍向何麗香（分機201）<melody@netra.avrdc.org.tw>報名。康委會熱情邀約所有的球友及球迷，5月8日到實驗室後面的草坪來觀看亞蔬版的世足賽！

- Source: Recreation and Social Committee

	
	Weather Summary (18–24 April 2002)


	

	
	
	

	
	Temperature ((C)
	Max
	
	Min.
	
	Monthly precipitation record (mm)


	
	

	
	Absolute
	33.0
	
	19.8
	
	Accumulation to date
	0
	

	
	Weekly mean
	31.7
	
	22.4
	
	Normal (April)
	66.8
	

	
	Normal (April)
	29.4
	
	19.2
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	Yearly precipitation record (mm)
	
	

	
	Relative humidity (%)

	99.1
	
	62.3
	
	Accumulation to date
	24.0
	

	
	Evaporation (mm)
	
	46.9
	
	
	Normal (January to April)
	159.9
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